
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 21.6.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 4 poslanci .Ing. Valentíková sa ospravedlnila z meškaním, 

M.Dovalovský a Mgr. Mihóková sa ospravedlnili z rodinných dôvodov.  Starostka oboznámila 

poslancov s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné 

doplnenia programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka navrhla do 

programu doplniť  bod : Organizačné zabezpečenie Hviezdicového výstupu na Stolicu. Tento bod bude 

pod číslom 14. Informácia o voľbe riaditeľa ZŠ Rejdová – pod č. 15. Diskusia sa presúva na č.16 a Záver 

na č. 17. Program rokovania s doplnením poslanci jednohlasne schválili. 

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 
4. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok – Dom seniorov 

Rejdová, n.o. 
5. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2022, Vyhodnotenie podnikateľskej činnosti obce za rok 

2022,Stanovisko HK k ZÚ a PČ 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II.polrok /2023-schválenie 
7. Správa HK o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zák.č. 431/2002 Zb. v procese 

inventarizácie 
8. Žiadosť neverejného poskytovateľa soc.služby – Zariadenie pre seniorov, Rožňava 
9. Dlhopisový program garantovaných výnosov VVS a.s. – prejednanie 
10. Schválenie čerpania rezervného fondu obce 
11. Informácia o prácach v súvislosti s rekonštrukciou verejného vodovodu 
12. Informácia o pripravovanej výzve miestne občianske poriadkové služby 
13. Informácia o prácach na projektovej dokumentácii – Obnova OcÚ a KD 
14. Organizačné zabezpečenie Hviezdicového výstupu na Stolicu 
15. Informácia o voľbe riaditeľa ZŠ Rejdová 
16. Diskusia 
17. Záver 

 
Hlasovanie :  

Za :4 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská,  Bc. J.Molčanová, Ing. M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. J.Polomská, Ing.M.Ambruž 

Návrhová komisia : JUDr.O.Hric, Bc.J.Molčanová 

 

Hlasovanie :  

Hlasovanie :  

Za :4 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská,  Bc. J.Molčanová, Ing. M.Ambruž/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. Uznesenia boli splnené, 

resp. sa plnia. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :4 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská,  Bc. J.Molčanová, Ing. M.Ambruž/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok – Dom seniorov 

Rejdová, n.o. 

 

Dňa 8.6.2023 doručil Dom seniorov Rejdová žiadosť o poskytovaní fin.príspevku na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi. Súčasťou žiadosti je zoznam klientov 

zariadenia s trvalým pobytom v obci Rejdová a vyčíslenie oprávnených nákladov zariadenia. Dom 

seniorov žiada od obci v zmysle zákona o sociálnych službách príspevok vo výške 100 € mesačne na 1 

klienta, pričom ku dnešnému dňu je v zariadení 6 klientov s TP na území obce. Obec prispievala 

neverejnému poskytovateľovi SS aj doteraz avšak oveľa nižšiu sumu. Starostka obce informovala 

poslancov, že na osobnom rokovaní s riaditeľom Domu seniorov p.riaditeľ skonštatoval, že podľa 

reálnych nákladov a príjmov mu vychádza rozdiel vo výške 135 €/klient/mesiac. Je ochotný pristúpiť 

na sumu 100 €/klient/mesiac. Keďže tento nárok vychádza zo schváleného zákona v prípade 

neschválenia príspevku ho zváži riešiť súdnou cestou. Starostka informovala poslancov, že riaditeľ 

Domu seniorov bol na zasadnutie OZ prizvaní, ospravedlnil sa však zo zdravotných dôvodov – návšteva 

zubára.Starostka informovala poslancov, že obec je povinná v zmysle zákona finančný príspevok 

poskytovať. Každé zariadenie má iné náklady a nie je stanovená jednotná suma príspevku čo spôsobuje 

veľké rozdiely pri jednotlivých poskytovateľoch. K bodu programu bola otvorená diskusia. 



Mgr. Polomská sa spýtala, či je stanovená jednotná suma, na čo starostka odpovedala , že nie. 

Bc.Molčanová – je možné, aby si sumu stanovila obec ? Rodinní príslušníci by mali za umiestnenie 

platiť, platba by sa mala navýšiť hlavne im. Prečo by mala za klientov platiť obec. 

Mgr. Polomská – Dom seniorov nie je v okrese najlacnejší, radí sa medzi tie drahšie. 

Ing.Roliková – poznamenala, že náklady sú rozpočítané pevne. V prípade ak má zariadenie vo 

vyúčtovaní preplatky za energie, tieto sa obci následne nevrátia. 

Starostka obce – poznamenala, že niektoré obce nie sú ochotné platiť, pretože nemajú z čoho. Búria sa 

a myslí si, že zákon sa bude prehodnocovať. Zo zákona má Dom seniorov právny nárok na finančný 

príspevok, bohužiaľ v tomto zariadení je to až v takej veľkej výške. Zariadenie v Rožňave žiada obec 

o oveľa nižšiu sumu. Jednoznačne treba nájsť nejaký kompromis a následne nájsť zdroj financovania 

v rozpočte obce. 

JUDr. Hric – nevieme skontrolovať, či uvedené náklady sú reálne na papier je možné dať hocičo. 

Ing.Roliková – obec môže použiť aj prostriedky rezervného fondu, keďže v ňom máme dostatok financií 

aby sme nezaťažovali bežný rozpočet v prípade ak dôjde k schváleniu príspevku. 

Starostka obce a poslanci OZ sa nakoniec dohodli, že z dôvodu nízkej účasti poslancov na zasadaní OZ 

a neprítomnosti riaditeľa domu seniorov bude tento bod programu odročený na ďalšie zasadanie OZ. 

Hlasovanie :  

Za :4 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská,  Bc. J.Molčanová, Ing. M.Ambruž/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2022, Vyhodnotenie podnikateľskej činnosti obce za 
rok 2022,Stanovisko HK k ZÚ a PČ 
 

Ekonómka obce predložila poslancom materiály k schváleniu záverečného účtu obce za rok 2022 

a podnikateľskej činnosti. V dôvodovej správe ozrejmila poslancom spôsob spracovania ZÚ a podklady, 

ktoré boli využité. Ekonómka skonštatovala , že záverečný účet bol zverejnený pred rokovaním OZ na 

úradnej tabuli a internetovej stránke obce. Žiadne pripomienky vznesené neboli. Výsledok ZÚ je kladný 

a to vo výške 35885,20 € čo navrhuje presunúť do rezervného fondu obce. Výsledok hospodárenia 

z podnikateľskej činnosti je zisk vo výške 379,17 €. V podnikateľskej činnosti bolo okrem ubytovania 

a stravovania zahrnuté aj služby v lesníctve. Starostka skonštatovala, že v roku 2022 výrazne pomohlo 

ubytovanie utečencov z Ukrajiny, z čoho mala obec slušný príjem. Zároveň skonštatovala, že obec 

zobrala na dlhodobé ubytovanie aj v tomto roku robotníkov , ktorí realizujú práce na dobšinskom kopci. 

Počas rokovania tohto bodu programu vstúpila do rokovacej miestnosti Ing.Eva Valentíková. 

K záverečnému účtu i vyhodnotení podnikat.činnosti predložila stanovisko aj hlavná kontrolórka obce, 

ktorá ho navrhuje schváliť bez výhrad. Poslanci nemali k predloženému materiálu žiadne doplnenia . 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu Obce 

Rejdová za rok 2022 2.  Schválilo a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. b) 

Pridelenie zostatku príjmových FO do rezervného fondu vo výške 35 885,20 €. c) Účtovnú závierku 



Obce Rejdová za rok 2022, ktorá predstavuje z hlavnej činnosti stratu vo výške 31 384,00 €. Táto sa 

preúčtuje na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Výsledok hospodárenia z podnikateľskej činnosti Obce 

Rejdová za rok 2022. Schválilo a) Rozdelenie výsledku hospodárenia z podnikateľskej činnosti za rok 

2022 – zisk vo výške 379,17 € ostáva ako nerozdelený hospodársky výsledok v podnikateľskej činnosti. 

b) Účtovnú závierku Obce Rejdová za rok 2022, ktorá predstavuje v podnikateľskej činnosti zisk vo 

výške 379,17 €. Tento sa preúčtuje na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých 

rokov. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II.polrok /2023-schválenie 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom na schválenie plán kontrolnej činnosti na II.polrok 2023. 

Návrh plánu bol zverejnený na internetovej stránke a vývesnej tabuli obce. Žiadne pripomienky 

vznesené neboli. Poslanci schválili návrh plánu bez výhrad. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7. Správa HK o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania zák.č. 431/2002 Zb. v procese 

inventarizácie 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom na schválenie správu o výsledkoch kontroly 

dodržiavania zákona o majetku obcí v procese inventarizácie. Kontrola bola robená na obci i v základnej 

škole. HK nezistila žiadne nedostatky, menšie nezrovnalosti boli konzultované priamo pri výkone 

kontroly a boli ihneď odstránené. Poslanci zobrali správu z kontroly na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8. Žiadosť neverejného poskytovateľa soc.služby – Zariadenie pre seniorov, Rožňava 

 

Obci Rejdová bola dňa 15.5.2023 doručená žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby. Toto zariadenie žiada od obci príspevok vo výške 15,09 €/klient/mesiac. Zariadenie 

doložilo k žiadosti ekonomicky oprávnené náklady. Keďže výška príspevku je akceptovateľná poslanci 

OZ žiadosť jednohlasne schválili. V uvedenom zariadení má obec 1 občana s TP na území obce. 

 



Hlasovanie : 

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9. Dlhopisový program garantovaných výnosov VVS a.s. – prejednanie 

 

Starostka obce informovala poslancov, že VVS a.s. pripravila pre svojich akcionárov novinku – výmenu 

akcií za dlhopisy. Keďže výnosy z akcií je povinné vyplácať len pri dosiahnutí zisku, doteraz VVS 

nevyplácala svojim akcionárom žiadne výnosy. Pri zámene akcie za dlhopis bude VVS povinná 

vyplácať svojim akcionárom podiel na výnosoch. V tomto roku dala VVS možnosť výmeny vo výške 

30 % z celkového objemu akcií, pričom spoločnosť garantuje vyplácanie výnosov. Pre obce by to 

znamenalo príjem do obecného rozpočtu. Starostka informovala poslancov, že predstavenie programu 

bolo na zvolanom pracovnom stretnutí. Zástupcovia VVS detailne vysvetlili postup pri výmene akcií za 

dlhopisy. Obec si musí založiť účet v centrálnom depozitári, kde budú výnosy vyplácané. Celý proces 

bude manažovať klub akcionárov VVS, aby obce tento proces bez problémov zvládli. Prizvaný bol aj 

právnik z oblasti samosprávy, ktorý vysvetlil, že sa jedná o nakladanie s majetkom obce a musí to prejsť 

verejnou obchodnou súťažou. Všetky podklady pripraví advokátska kancelária . Starostka informovala, 

že obec má  4409 akcií a vyjadrila názor, že sa jej táto novinka pozdáva. Navrhuje zapojiť sa do 

programu v objeme zámeny 50 % svojich akcií za dlhopisy. Poslanci diskutovali a vyjadrili názor, že 

keďže doteraz sme nedostávali nič, za vyskúšanie to určite stojí keďže obec nemá čo stratiť. Poslanci sa 

nakoniec uzhodli a predbežne schválili zapojenie sa do dlhopisového programu VVS a.s. so zámenou  

50 % svojich akcií za dlhopisy. Starostka poznamenala, že celý proces zabezpečí v spolupráci s klubom 

akcionárov. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10. Schválenie čerpania rezervného fondu obce 

Starostka obce predložila poslancom návrh na schválenie čerpania rezervného fondu obce. Dôvodom je 

realizácia projektu rekonštrukcie verejného vodovodu, kde má obec okrem povinnej spoluúčasti aj iné 

náklady, ktoré s projektom súvisia. Obec získala dotáciu vo výške 199.900 € s povinným 

spolufinancovaním cca 10.000 €, vysúťažená suma je takmer 215.000 € . Z uvedeného dôvodu bude 

nutné projekt spolufinancovať.V rámci projektu došlo aj k iným nepredvídaným prácam, ktoré môžu 

byť zo strany dodávateľa fakturované. Starostka preto navrhla schváliť čerpanie z RF na kapitálové 

výdavky vo výške 30.000 €. V súvislosti s rekonštrukciou vodovodu bol do šachty pri dome seniorov 

osadený aj redukčný ventil. Jedná sa o práce, ktoré neboli zahrnuté v projekte a sú to bežné výdavky. 

Tieto práce vykonávala firma ktorú oslovila obec. Z uvedeného dôvodu bolo nutné realizovať aj výkopy 

, betonovanie a asfaltovanie navyše. Osadením redukčného ventilu sa porieši vysoký tlak v spodnej časti 

obce. V tomto roku platí výnimka, že obec môže z RF financovať aj bežné výdavky. Nakoľko obec má 



v RF dostatok financií navrhujeme všetky práce na obnove vodovodu financovať z RF. Poslanci s týmto 

návrhom súhlasili a schválili čerpanie RF vo výške 30.000 € na kapitálové výdavky a vo výške 6000 € 

na bežné výdavky. Výdavky sa týkajú rekonštrukcie verejného vodovodu. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11. Informácia o prácach v súvislosti s rekonštrukciou verejného vodovodu 

 

Tak ako starostka informovala už aj v bode 10 rekonštrukcia verejného vodovodu sa chýli ku koncu. 

Nová vetva vodovodu bola dňa 17.6.2023 prepojená na starú vetvu vodovodu, realizovali sa všetky 

vodovodné prípojky. Osadené sú všetky hydranty, trasa je zabetonovaná, vykonané boli aj tlakové 

skúšky. Väčšina domov si robila nové prípojky. Pri prepájaní vodovodu sme nezaznamenali žiadne 

väčšie problémy. Čaká nás ešte asfaltovanie vyrezanej ryhy a celkové úpravy terénu v okolí cesty. Práce 

boli zmeškané vplyvom daždivého počasia v mesiaci máj. Starostka informovala, že požiadala 

o predĺženie termínu ukončenia stavby do 31.8.2023 s čím Envirofond súhlasil. V príprave je dodatok 

k zmluve. Starostka tiež informovala že vymenený bol aj redukčný ventil a všetky šupátka v šachte pri 

dome seniorov. Malo by to pomôcť znížiť tlak v spodnej časti obce. JUDr. Hric poznamenal , že 

osadenie redukčného ventilu je citeľné.Poslanci zobrali informáciu o prácach na oprave vodovodu na 

vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

12.Informácia o pripravovanej výzve miestne občianske poriadkové služby 

 

Starostka obce informovala poslancov, že Úrad vlády SR – splnomocnenec vlády pre rómske komunity 

pripravuje novú výzvu na MOPS. Občianska hliadku fungovala v obci aj v predchádzajúcich obdobiach 

a pre obec to bola veľká pomoc. Projekt by mal byť nastavený tak ako v minulosti. Doba trvania sa 

odhaduje na 24 mesiacov. Sprístupnené budú pravidlá pre výber členov MOPS. Jedná sa o 100 % 

refundáciu nákladov. Žiadosti bude možné podávať od 1.7. a oprávnené budú aj spätné výdavky. 

Starostka poznamenala, že hliadka mala pre obec veľký význam a chcela by sa do projektu zapojiť 

opätovne. Poslanci skonštatovali, že tento projekt je pre obec výhodný aj z dôvodu 100 % financovania 

a súhlasili so zapojením obce do novej výzvy MOPS. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



13.Informácia o prácach na projektovej dokumentácii – Obnova OcÚ a KD 

 

Starostka informovala poslancov o stave vypracovania projektovej dokumentácie na obnovu KD a OcÚ. 

Projekt by mal byť dokončený podľa dohody. V rámci projektu budú zrealizované práce : zateplenie 

fasády, krovu, stropu pivnice, výmena okien a dverí, výmena zdroja tepla, náter strechy, osadenie 

lapačov a zvodov, podhľady, okapové chodníky a fotovoltaické panely. Ing.Valentíková poznamenala, 

že do plánu obnovy sa už zapojila veľa obcí a miest, preto je nutné projekt realizovať urgentne. Trebalo 

by dopredu pripravovať aj stavebné povolenie a tiež je potrebné zrealizovať verejné obstarávanie. 

Poslanci zobrali správu na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

14.Organizačné zabezpečenie Hviezdicového výstupu na Stolicu 

 

Starostka informovala poslancov, že obec pripravuje 26.ročník výstupu na Stolicu. Požiadala poslancov 

o spoluprácu tak, ako každý rok. JUDr. Hric privíta družobných hostí z Maďarska a turistov ráno na 

námestí obce. Mgr. Mihóková zabezpečí raňajky a privítanie družobných hostí. Ing.Ambruž bude pri 

občerstvení a Bc.Molčanová pri varení. Ostatní poslanci sa ospravedlnili z dôvodu dovolenky. Poslanci 

zároveň schválili štartovné vo výške 1,- €. Predaj tričiek vo výške 8,- € a predaj tomboly po 0,50 €. 

Výstupu sa zúčastnia aj všetci zamestnanci obecného úradu.  

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

15.Informácia o voľbe riaditeľky ZŠ Rejdová  

 

Starostka informovala poslancov, že 15.6.2023 bola zrealizovaná voľba riaditeľa ZŠ. Do výberového 

konania bola prihlásená len súčasná riaditeľka Ing. Jozefína Romoková, ktorá bola na výberovom konaní 

úspešná. Menovaná do funkcie bude od 1.9.2023 na 5 rokov. Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 

 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

16. Diskusia 

 

Ing. Valentíková – informovala poslancov, že PPA vyhlásila výzvu pre obce do 1000 obyvateľov na 

výstavbu verejných vodovodov a kanalizácií. Termín podania žiadosti je do konca augusta 2023. 

výhodou je že nie je dopredu robiť verejné obstarávanie ani stavebné povolenie. Starostka vyjadrila 

názor, že ak by sme sa do projektu zapojili navrhla by zahrnúť cestu smerom ku škole, ktorá nie je 

vyasfaltovaná a smerom k domu Ing. Miloša Goliana.  Mgr. Polomská poznamenala, či nie je možné 



urobiť spolu s vodovodom aj kanalizáciu. Keďže kanalizačná vetva končí pri dome seniorov, uloženie 

by nemalo význam bez priameho napojenia. Poslanci sa po krátkej diskusii dohodli, že v prípade ak sa 

stihne urobiť projektová dokumentácia bolo by dobré sa do projektu zapojiť. Poverili starostku obce 

prípravou PD a predbežne súhlasili so zapojení obce do výzvy PRV 66/2023. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,   Mgr.J.Polomská, ,  Bc. J.Molčanová , Ing. M. Ambruž, Ing.E.Valentíková/ 

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

17.Záver 

 

Starostka sa prítomným poslancom poďakovala za účasť a zasadanie OZ ukončila. 

 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Mgr. Polomská .......................... 

    Ing. M.Ambruž .......................... 

 

        Mgr. Slávka Krišťáková v.r. 

             Starostka obce 

 

 


